
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  extraordinari urgent 
Data:   11 d’octubre de 2007 
Horari:  12.30 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 

Rafel Gili Sastre,    batle 
Esperança Massanet Forteza,  regidora 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Maria del Mar Llaneras Pascual,  regidora 
Maria Francesca Servera Pascual, regidora 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Francesc Lliteras Reche,  regidor 
Pere Obrador Alzina   regidor 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
No hi assisteixen: 

Bartomeu Gili Nadal,   regidor 
Margalida Tous Ferrer,  regidora 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Ratificació, si s’escau, de la urgència de la sessió. 
2. Aprovació, si s’escau, del plec de condicions economicoadministratives que ha de regir el concurs, en 
procediment d’urgència, per adjudicar l’explotació del bar del camp de futbol Ses Pesqueres. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Ratificació, si s’escau, de la urgència de la sessió 

 

El batle exposa que aquesta sessió es considera urgent, perquè, per una banda, la concessió de 
l’explotació del bar del camp de futbol es va resoldre, per mutu acord, el passat dia 27 de setembre, i, 
per una altra banda, actualment el bar del camp de futbol es troba sense concessionari. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar la urgència de la sessió. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, del plec de condicions economicoadministratives que ha de regir el 

concurs, en procediment d’urgència, per adjudicar l’explotació del bar del camp de futbol Ses 

Pesqueres 

 



El regidor d’Esports i Joventut, Sr. Galán, explica que actualment, el servei de manteniment, el fa el 
Club Esportiu Artà i que, la neteja, la fan les netejadores. Explica que, una vegada resolt per mutu acord 
l’anterior contracte d’explotació del servei del bar del camp de futbol Ses Pesqueres, s’ha de procedir a 
una nova adjudicació per a la seva explotació. Diu que es tracta de dur el bar i de mantenir tot el recinte 
de Ses Pesqueres. A continuació,  explica el contingut del plec de condicions i diu que els primers 
quatre articles són obligats per les distintes normatives que li són d’aplicació. Explica l’article 5, de 
criteris per a l’adjudicació. En relació a l’article 9, diu que s’ha perfilat un poc aquest article en relació a 
al plec de condicions anterior i que, a més, s’ha afegit l’apartat p. Afegeix que en l’article 12 s’estableix 
el cànon de 300 €, el qual no considera excessiu. I, després, relaciona el membres de la Mesa de 
Contractació assenyalats en l’article 17. 
 
El regidor d’UIA, Sr. Obrador, diu que desitja que el nou concessionari finalitzi el termini de la 
concessió. Per una altra part, diu que està d’acord amb el plec de condicions. 
 
El regidor del PP, Sr. Reche, mostra la seva satisfacció per la celeritat de la tramitació de l’expedient. 
Mostra la seva sorpresa per la puntuació que es dóna a l’entrevista personal en relació a la resta 
d’apartats. Però, no obstant això, diu que té confiança plena en la valoració d’aquesta entrevista. 
 
El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, proposa augmentar la proposició econòmica, a raó d’1 punt per 
cada 30 €, fins a 10 punts. Troba a faltar la valoració en relació a la  instal·lació solar tèrmica. No  té 
clar com es poden valorar les millores referides a la repercussió social del bar i la dinamització de la 
instal·lació. No entén el perquè s’ha de puntuar l’entrevista personal, quan el seu objectiu és aclarir 
qualque detall de les ofertes. 
 
El regidor d’Esports i Joventut, Sr. Galán, en relació a la millora econòmica, diu que tant li és si aquest 
criteri s’apuja a 300 € o a 350 €. En relació a valorar les instal·lacions tèrmiques, diu que les 
instal·lacions municipals les ha de fer l’Ajuntament, ja que, també, pot demanar subvencions. I, 
finalment, diu que considera que els membres de la Mesa de Contractació són suficientment capaços per 
valorar el criteri de les millores en la repercussió social del bar i la dinamització de la instal·lació. 
 
El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, insisteix en el tema de la millora econòmica; diu que sap que és 
molt poca la diferència, però que aquesta és a favor de l’Ajuntament. 
 
El regidor d’Esports i Joventut, Sr. Galán, diu que és molt fàcil que una persona ofereixi 600 €/mes, 
però després ho ha de poder pagar. 
 
Es vota l’assumpte i els reunits acorden, per 9 vots a favor (UM, PSOE, PP i UIA) i 1 vot en contra 
(EV-ERC): 
 
Aprovar el plec de condicions que ha de regir el concurs, en procediment d’urgència, per a l’adjudicació 
de l’explotació del bar del camp de futbol de Ses Pesqueres. 
 
 
Acords 

 
1. Ratificar, per unanimitat, la urgència de la sessió. 
 
2. Aprovar, per 9 vots a favor (UM, PSOE, PP i UIA) i 1 vot en contra (EV-ERC), el plec de condicions 
que ha de regir el concurs, en procediment d’urgència, per a l’adjudicació de l’explotació del bar del 
camp de futbol de Ses Pesqueres. 
 



 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 

El batle 
 


